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Bereikbaarheid 

openbaar vervoer en fiets: 

www.brabant.nl/route 

Datum 

10 april 2018 

Ons kenmerk 

C2223957/4335941  

Uw kenmerk 

- 

Contactpersoon 

J.W.H.M. (Jos) Dankers 

Telefoon 

(073) 681 23 82 

Email 

jdankers@brabant.nl 
 

Bijlage(n) 

- 

Bij brief van 16 maart 2018, ingekomen op 16 maart 2018, heeft u namens de 

PvdA fractie schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 
1. Bent op de hoogte van de berichtgeving betreffende de rivaliteit tussen de 

steden Roosendaal en Bergen op Zoom? 
Antwoord: Ja. 
 
 
2. Heeft u eerdere signalen gehad van de haperende samenwerking en zo ja, 

wat heeft u hier vervolgens meegedaan? 
Antwoord: Nee, niet zoals door u gekwalificeerd als zijnde een “haperende 
samenwerking”. Wel hebben ons vaker via onze contacten in de regio en via de 
pers berichten bereikt dat de samenwerking tussen beide gemeenten afwijkt van 
de beelden die anderen daarover blijkbaar wensen.  
 
 
3. Is GS evenals de fractie van de PvdA van mening dat bestuurders in 

Roosendaal en Bergen op Zoom beter moeten samenwerken op het gebied 
van economie, onderwijs en zorg? 

Antwoord: Nee. De provincie is in algemene zin een voorstander van 
samenwerking tussen gemeenten; zeker als dit in het belang is van de realisatie 
van de maatschappelijke opgaven waar zij voor staan.  
Wij zien in dit geval dat de gemeente Bergen op Zoom inzet op een 
samenwerking met de gemeenten Woensdrecht en Steenbergen (Brabantse Wal 
gemeenten) en de gemeente Roosendaal zich richt op samenwerking met vijf 
andere gemeenten (D6-gemeenten). Daarnaast zien we dat Bergen op Zoom en 
Roosendaal op onderdelen samenwerken. Of deze samenwerking tussen beide 
gemeenten uitgebreid moet worden is aan henzelf. 
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4. Maakt GS zich evenals de bedrijven, onderwijs- en zorginstellingen ook 

zorgen over: 
a. de economische ontwikkelingen in de regio? 
b. het gebrek aan een veerkrachtig gemeentebestuur met daadkracht? 

Antwoord: Ja. In die zin dat de economische ontwikkelingen in alle regio’s voor 
ons vanzelfsprekend een continu aandachtspunt vormen. In West-Brabant is er 

sprake van extra betrokkenheid en inzet ten behoeve van Maintenance Valley in 

Woensdrecht en na de sluiting van Philip Morris in Bergen op Zoom.  

De veer- of daadkracht van het bestuur bespreken wij met beide gemeenten in 

reguliere gesprekken vanuit het programma Veerkrachtig Bestuur. 

 

 

5. Is bovengenoemde berichtgeving voor GS aanleiding om de colleges van 
Roosendaal en Bergen op Zoom uit te nodigen voor een goed gesprek en 
hen op te roepen om het manifest ter uitvoering te brengen? Zo nee, 
waarom niet? 

Antwoord: Nee. Het aangereikte manifest lijkt een signaal vanuit de andere 

triple helix-partners in de regio aan de huidige en komende gemeentebesturen 

van beide gemeenten. Dit wordt besproken, zoals met alle gemeenten in 

Brabant, in de reguliere gesprekken in het kader van Veerkrachtig Bestuur.  

 

 

Gedeputeerde Staten van Noord Brabant, 

 

de voorzitter, de secretaris, 

 

prof. dr. W.B.H.J. van de Donk drs. M.J.A. van Bijnen MBA 
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